

POWER OF ATTORNEY 0332/10
ДОВЕРЕННОСТЬ 0332/10

Moscow
 Open Joint Stock "Mobile TeleSystems"(MTS), with legal address at 4,Marxistskaya St., Moscow, 109147,Russia, Taxpayer Identification Number 7740000076, State Registration Number (OGRN) 1027700149124, hereinafter OJSC MTS, duly represented by its President **Mikhail Valerievich Shamolin**, acting on the basis of the Charter, hereby authorizes

г. Москва
 Настоящей доверенностью Открытое акционерное общество «Мобильные ТелеСистемы» (МТС), местонахождение: 109147, город Москва, улица Марксистская, дом 4, ИНН 7740000076, ОГРН 1027700149124, далее – ОАО «МТС», в лице Президента **Шамолина Михаила Валерьевич**, действующего на основании Устава, настоящим уполномочивает

Mr. **Shahrokh Zarkeshan Esfahani**, citizen of the Islamic Republic of Iran, Date of Birth 03/09/1970, Passport No: Z16186592, Date of Issue 03/06/2009, Date of Expiry 03/06/2014 to represent interests of OJSC MTS at the Ministry of Communications and Information Technology of the Islamic Republic of Iran and other Iranian entities and companies during negotiations of arranging interaction with OJSC MTS.

Гражданина Исламской Республики Иран Заркешана Эсфехани Шахроха, 03.09.1970 года рождения, паспорт №Z16186592, дата выдачи 03.06.2009 г., дата окончания 03.06.2014 г., представлять интересы ОАО «МТС» в Министерстве коммуникаций и информационных технологий и иных организациях и компаниях Исламской Республики Иран при проведении переговоров об организации взаимодействия с ОАО «МТС».

This Power of Attorney shall not confer any right to conclude and sign any memoranda, contracts, or other legally significant instruments.

Доверенность не предоставляет право заключения и подписания меморандумов, контрактов и иных юридически значимых документов.

The authorities granted by this Power of Attorney shall not be transferred to any other person as assignment. This Power of Attorney is valid for six months.

Полномочия по данной Доверенности не могут быть переданы другому лицу в порядке передоверия. Настоящая Доверенность выдана сроком на шесть месяцев.

Executed 02 March 2010
Исполнено 02 марта 2010
Name: Mikhail V. Shamolin
М.В. Шамолин
Position: President
Президент
Signature:
Подпись
